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EPIC*2016 
REFINED WATERBASED WALLCOVERINGS 
Hohenberger Tapetenmanufaktur, independent wallpaper manufacturer specialises in cutting-
edge designer wallcoverings in a dazzling array of colours and textures. Customers love 
Hohenberger for almost unlimited print and ship possibilities in screen, genuine glassbeads, furry 
flock and surface printing technology and own dazzling collections. 
 
Hohenberger is now set to launch three new exciting collections EPIC, ODE and Numa at this year’s 
Heimtex, Frankfurt stand 3.1C17 from 12th to 15th of January.  
 
EPIC is a stunning collection of individual designs, with femininity a recurring theme. A mix of 
crafted metallic structured and genuine flock non-woven wallpapers, EPIC comprises six 
compelling designs over a range of mouth-watering but highly useable colourways.  
Romantic, textural, detailed. 
EPIC’s genuine glass beads and stunning soft and subtle look is due to a combination of matte and 
subtle purely water based inks and 3D blown effects. The premium non woven on which the EPIC 
wallcovering selection is skillfully manufactured is CE approved and the finished product meets EU 
CE regulations as well as FSC regulations and A+ classification.  Classic and contemporary, EPIC 
includes plains, filigree, 3-d and fibrous flock designs. EPIC will be available from stock beginning of 
March 2016. 
 
We wish you an outstanding business development in 2016 with our most recent range and would 

like to thank our customers for their feed-back and advise in putting together this filigreed, non 

fussy collection.  

 
 
Kind regards 

 
Tanja Taubert 
CEO 
 
*Please see page 2 for some background information on EPIC 
 

 
 

Did you know?  
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Insprirational background facts about the designs we use… 

ENERGY  

 
a confident expression of grown up style, ENERGY is the ideal surrounding to key pieces with lasting appeal 

full of metallic structures and smart 3D effects 

BOSCAGE 

 
Subtle statement towards nature with a never dating detailed look  
ESSENTIAL 

 
Sprinkled metallic backgrounds paired with elegant, subtile, metallic effects as well as genuine flock 

HERITAGE 

 
Fashion on par with function, this design smacks of history and heritage, of comfort and confidence 
FILIGREE 

 
Intricately crafted, with a fairy dust of embellishment- traditional yet modern. 
PAPYROS 

 
Abundant array of colors for extended possiblilities of use, neutral colors paired with classic bespoke 

materials 
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EPIC*2016 
Elegante Tapeten auf Wasserbasis 
Die Hohenberger Tapetenmanufaktur, familiengeführter Tapetenhersteller spezialisiert auf 
innovative Wandbekleidungen aus Bayern, bietet auch in diesem Jahr eine handverlesene Auswahl 
neuer Kollektionen an.  
Die Kunden schätzen Hohenberger auch für nahezu unbegrenzte Möglichkeiten bei 
auftragsbezogener Fertigung mit echten Glasperlen, samtigem Velourflock und kunstfertigem 
traditionellem Leimdruck, der Wandbeläge mit einzigartigen Oberflächen entstehen lässt. 
 
Hohenberger ist auf der diesjährigen Heimtextil in Frankfurt in Halle 3.1C17 vom 12. bis 15. Januar 
vertreten und stellt dem Fachpublikum drei neue, spannende Kollektionen vor: EPIC, ODE und 
Numa. 
 
EPIC ist eine beeindruckende Sammlung von individuellen Designs, bei denen Weiblichkeit ein 
wiederkehrendes Thema ist. Ein handgefertigter Look entsteht aus dem Mix metallischer 
Strukturen und echter samtiger Flocktapeten. EPIC besticht mit sechs überzeugenden Designs in 
opulenten und verkäuflichen Farbstellungen. 
Romantisch, strukturiert, detailliert. 
Der samtweiche Flock in EPIC steht im Kontrast zu den subtilen metallischen Effekten die auf rein 
wasserbasierten Farben beruhen.  
Das Premiumvlies, auf dem die EPIC-Wandverkleidungen sorgfältig hergestellt werden, ist CE-
geprüft und das fertige Produkt entspricht den EU-Vorschriften hinsichtlich CE, FSC und hat eine  
A + Klassifizierung hinsichtlich Raumluft bestanden.  
Klassisch und modern, umfasst EPIC Unis, Filigrees, 3-D und echte Veloursflock Designs. EPIC wird 
März 2016 ab Lager erhältlich sein. 
 
Wir wünschen Ihnen eine hervorragende Geschäftsentwicklung im Jahr 2016 mit unserer jüngsten 
Kollektion und möchten Ihnen, unseren Kunden für ihr Feed-back bei der Zusammenstellung 
dieser filigranen, unkomplizierten Kollektion danken. 
 

 

Mit freundlichen Grüßen 

 

Tanja Taubert 

Geschäftsführerin 

 

*Bitte finden Sie auf Seite 2 hilfreiche Informationen zu den Epic Designs 
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Wussten Sie?  

In paar inspirierende Worte zu unseren Designs… 

ENERGY  

 

Inspiriert von Plissétechnik ist ENERGY ein selbstbewusster Ausdruck von vollendetem Stil,  versehen mit metallischen 
Effekten und ausgefeilten 3D-Effekten auf erlesenen Farbstellungen 

BOSCAGE 

 

Subtile Hommage an die Natur mit Blick auf Details die immer währen 
  

ESSENTIAL 

 

Patinierte Hintergründe mit erhabenen, eleganten, subtilen Metalleffekten oder echtem samtigen Flock 

HERITAGE 

 

Funktionelle Mode für die Wand , zeugt HERITAGE von Geschichte und Geschichten , und schafft Behaglichkeit 
FILIGREE 

 

Aufwendig gestaltetes Design, mit metallisierter Oberfläche die an Feenstaub erinnert- traditionell und doch modern 
PAPYROS 

 

Reichliche Auswahl an Farben für Ihren ganz individuellen Einsatz, mit vielen neutralen Tönen und klassischen 
Materialien maßgeschneidert für vielfältige Einsatzbereiche 

 


